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Kako bomo živeli
Temeljno vprašanje je, kako se bo občan počutil v prostoru,
kjer žlvi. To je bila ena od ugotovitev, k! so jih izrekli na 17.
sejl občinske konference SZDL, ki se je sestala 24. marca.
Na dnevnem redu so bile prostorske sestavine srednjeroč-
nega plana, o katerih zdaj teče živahna razprava v vseh
okoljih. Delegati so na konferenci sprejeli tudi zaključni
račun za le to 1986 in finančni načrt občinske konference za
Ieto1987.

Beseda je tekla o dokumentih, ki predstavljajo prostorsko sesta-
vino srednjeročnega plana. O teh dokumentih zdaj razpravljajo v
krajevnih skupnostih, bolj kompleksno predstavitev gradiva pa
lahko najdejo občani na razstavi v Križankah. Med drugim so na
konferenci tudi predlagali,.naj bi z razpravami v krajevnih skup-
nostih začasno prenehali in občani naj bi si prej ogledali omenjeno
razstavo.

Slišali smo tudi mnenje, da razprava o prostorskih sestavinah
srednjeročnih planov v sedanjem času ni najbolj nujna, saj imamo
opraviti z vrsto težjih in bolj perečih zahtev na gospodarskem
področju. Prav tako najbrž ne bi kazalo govoriti o takšnih zadevah
sedaj, ko so negospodarske invfesticije prepovedane.

Kasneje se je v razpravi izoblikovalo mnenje. da o zadevah
moramo vendarle spregovoriti in sprejeti ustrezne dokumente, saj
smo zdaj v bistvu brez ustreznih aktov, ki bi nam nudili podlago
za izdajo gradbenih dovoljenj. Zaradi tega lahko prihaja večkrat
do zelo neljubih zapletov.

V razpravi so opozorili na izredno dragocen prostor v naši občini
in menili, da moramo ta prostor razbremeniti vsega balasta in ga
oplemenititi tako, da bomo imeli od njega tudi ustrezne koristi.
Ob tem se ne smemo izgubljati v strokovnih razpravah, ker je to
stvar izvedencev. Moramo pač vedeti, do kam bodo odločali stro-
kovnjaki, in kje se začne pobuda. krajanov. Slišali smo tudi mne-
nje, da so planerji premalo mislili na razmere, v katerih živijo
krajani. Ne gre prezreti dejstva, da se je v zadnjih letih izselilo iz
občine Center kar 10.000 ljudi in da moramo zdgj zastaviti naše
delovanje tako, da omogočimo primerno življenje vsem ljudem, ki
bivajo v strogem središču mesta. Čeprav v samem mestu nimamo
na voljo veliko prostora pa z dolgoročnimi plani vendarle predvi-
devamo, da se bo število prebivalstva povečalo, k čemur naj bi
prispevale gradnje novih stanovanjskih hiš tako na območju Pli-
narne 300 stanovanj,»na Komenskega ulici 100 stanovanj, na
območju Cukrarne 400 stanovanj in ob Dolenjski progi 500 stano-
vanj.

Poseben problem pa predstavlja prenova, ki bi se je morali lotiti
celovito, ne pa se zadovoljiti le s posameznimi izboljšavami.


